



The Canadian Institute for Women in Engineering and Sciences (CIWES)

Catalyze research and action

The Institute was created in 2007 under the name of *INWES-Education and Research Institute*.

The organisation name was changed in 2019 for *The Canadian Institute for Women in Engineering and Sciences (CIWES)*.

The Institute was incorporated the 29th of November 2007 under the Canada Corporations Act. It was designated as a Charitable Organization on the 28th of February 2008 (BN #2690 2751 RR0001). Its activities are conducted through a board of directors and committees.

CIWES Objectives

The Institute catalyzes research and action to advance the education and success of women in science, technology, engineering, and mathematics (STEM) fields through the following activities:

- Create and maintain an online resource center (hub) and database for information concerning education in STEM fields.
- Promote the contributions of past and present women in STEM to increase the visibility of role models.
- Foster and disseminate research concerning STEM fields as both an educational and career choice.

CIWES main Project

The Canadian Archive of Women in STEM

Visit the Portal <https://biblio.uottawa.ca/en/women-in-stem/about>

Making a donation to CIWES

Your donation will help advance the education and success of women in STEM fields and fulfill our objectives. A Charity Receipt will be provided upon request.

Please contact ciwes-icfis@gmail.com



FEUILLET D'INFORMATION

L'Institut Canadien pour les femmes en ingénierie et en sciences (ICFIS)

Pour favoriser la recherche et l'action

L'Institut a été créé en 2007 sous le nom de *INWES– Education and Research Institut*.

Le nom de l'organisation a été changé en 2019 pour l'Institut canadien des femmes en ingénierie et en sciences (CIWES).

L'Institut a été incorporé le 29 novembre 2007 en vertu de la Loi sur les corporations canadiennes. Il a été désigné organisme de bienfaisance le 28 février 2008 (NE # 2690 2751 RR0001).

Ses activités sont menées par l'intermédiaire d'un conseil d'administration et de comités.

CIWES Objectives

L'Institut favorise la recherche et l'action pour faire progresser la formation et la réussite des femmes dans les domaines des sciences, de la technologie, de l'ingénierie et des mathématiques (STIM) grâce aux activités suivantes :

- Créer et maintenir un centre de ressources en ligne (plate-forme) et une base de données pour des informations concernant la formation dans les domaines STIM.
- Promouvoir les contributions des femmes qui ont œuvré ou œuvrent dans les STIM pour accroître la visibilité des modèles.
- Favoriser et diffuser la recherche concernant les domaines des STIM en tant que choix de formation et de carrière.

Projet principal d'ICFIS

Archives canadiennes des femmes en STIM

Visitez le portail <https://biblio.uottawa.ca/fr/femmes-en-stim/propos>

Faire un don à CIFIS

Votre don contribuera à faire progresser la formation et la réussite des femmes dans les domaines des STIM et l'atteindre de nos objectifs. Un reçu de charité sera fourni sur demande.

SVP contactez ciwes-icfis@gmail.com